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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Romina Pourmokhtari (L)

2022/23:951 Myggbekämpning vid nedre Dalälven

Efter stora mängder regn börjar nu rapporter komma om att det blir en 
rekordmängd av mygg i området kring nedre Dalälven. Det skrivs om mängder 
i samma nivå som år 2000, vilket pekades ut som ett rekordår.

Att området är utsatt för stora mängder mygg är känt sedan tidigare och därför 
pågår sedan länge arbete med att bekämpa myggen.

Men årets översvämningar ställer till det och gör att arbetet är svårt att planera 
för. De många översvämningar som varit i år har även medfört att områden som 
det inte genomförs åtgärder vid nu riskerar stora mängder mygg. Det handlar 
om områden där det i dag inte får användas bekämpningsmedel mot mygg.

Läget är oroande då bekämpningsmedlet också är slut på vissa håll, och detta 
riskerar då att leda till att enorma mängder mygg finns kvar ett par månader till.

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Romina Pourmokhtari:

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att bekämpa myggen i området 
kring nedre Dalälven så att ett resultat syns redan nu i höst?

………………………………………

Jim Svensk Larm (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2023-08-31
Besvaras senast
2023-09-13 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


